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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2017 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 czerwca 2017 roku w Sali 

Widowiskowej Ośrodka Kultury w Urzędowie. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 9
10

, a zakończyła o godz. 12
05

. 

Obradom XXXIX sesja VII kadencji przewodniczył Pan Marek Przywara – 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Urzędowie.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyli: 

1. Radna Elżbieta Dziurda 

2. Radny Marian Goliński 

3. Radny Kazimierz Jagiełło 

4. Radny Roman Jankowski  

5. Radny Jerzy Kazula (opuścił obrady po uprzednim zwolnieniu się) 
6. Radny Tomasz Mazik 

7. Radna Beata Płecha (opuściła obrady po uprzednim zwolnieniu się)  
8. Radna Zbigniew Markiewicz 

9. Radny Andrzej Milczach 

10. Radny Marek Przywara 

11. Radna Karolina Sic 

12. Radny Dariusz Wołoszyn 

W sesji nie uczestniczyli: 

1. Radny Marcin Gil 

2. Radna Małgorzata Słowik 

3. Radny Tomasz Zdybel 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Pan Jan Woźniak   Burmistrz Urzędowa; 

2. Pani Wiesława Ciupak   Sekretarz Gminy; 

3. Pani Teresa Kaźmierak  Dyrektor Ośrodka Kultury w Urzędowie; 

4. Pani Anna Grzebulska   Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w  

Urzędowie; 

5. Pani Irena Kłak   Skarbnik Gminy Urzędów;  

6. Pani Marta Mierzwa   Radca Prawny; 

7. Pan Stanisław Tompolski   Radny Powiatu Kraśnickiego; 

8. Pani Justyna Cieślicka   Dziennikarka „Głosu” Gazety Powiatowej; 

9. Pan Zbigniew Gawdzik  Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących im.  

Władysława Jagiełły w Urzędowie, 

Przewodniczący Rady Powiatu Kraśnickiego; 

 10. Pan Sławomir Jarosz  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej  

w Leszczynie;  
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11. Sołtysi;    

12. Pracownicy Urzędu Miejskiego w Urzędowie; 

 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2017.  

4. Wręczenie nagród Burmistrza Urzędowa za osiągnięte wyniki sportowe. 

5. Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy. 

6. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2017-

2018. 

8. Omówienie spraw bieżących i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie utworzenia i przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej „Urzędowianka“ w 

ramach wsparcia udzielonego przez Ośrodek Wsparcia Ekonomii Społecznej „Razem 

– inicjatywy z obszaru ekonomii społecznej“; 

2) w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Towarzystwu Ziemi Urzędowskiej; 

3) w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Ochotniczej Straży Pożarnej w Bobach; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Urzędów dla wybranych działek ewidencyjnych; 

5) w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Urzędów; 

6) w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2017. 

9. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

PUNKT 1 

Otwarcie obrad sesji. 

Przewodniczący obrad Marek Przywara dokonał otwarcia XXXIX sesji VII 

kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie. Następnie poprosił wszystkich o 

powstanie. Odegrany został hymn państwowy. Później poprosił o zajęcie miejsc. 

Powitał zgromadzonych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 15 

radnych wybranych do rady miejskiej obecnych jest 12 radnych, co stanowi 

niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. Następnie z okazji 

zbliżających się imienin złożył radnemu Marianowi Golińskiemu życzenia 

szczęścia, zdrowia i pomyślności.  

 

 

PUNKT 2  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący obrad poinformował, że wszyscy radni otrzymali zaproszenie 

na sesję z proponowanym porządkiem obrad. Zapytał czy są jakieś uwagi? 
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Radny Marian Goliński złożył wniosek o wykreślenie w punkcie 8 porządku 

obrad, uchwały nr 4 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Urzędów dla wybranych 

działek ewidencyjnych. Wniosek umotywował brakami w dokumentacji 

przesłanej przez biuro projektowe.  

Przewodniczący rady poparł wniosek przedmówcy i przystąpił do jego 

przegłosowania. Wniosek został przyjęty przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Następnie po przeprowadzonym głosowaniu stwierdził, że porządek obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Urzędowie ze zgłoszonymi zmianami został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

 

PUNKT 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2017. 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był 

dostępny do zapoznania się przez radnych na stronie internetowej oraz w biurze 

rady. Zapytał, czy ma zostać odczytany, czy też radni przyjmują, że jest 

wiarygodny? W związku z brakiem uwag przewodniczący zarządził głosowanie 

nad przyjęciem protokołu.  

„za” – 12 radnych,  

„przeciw” – 0, 

„wstrzymało się” – 0. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Rada Miejska w Urzędowie 

jednogłośnie przyjęła bez odczytania protokół Nr XXXVIII/2017 z sesji Rady 

Miejskiej odbytej w dniu 9 czerwca 2017 roku.  

 

 

PUNKT 4 

Wręczenie nagród Burmistrza Urzędowa za osiągnięte wyniki sportowe. 

Burmistrz Urzędowa wręczył dyplomy i nagrody Zawodnikom Ludowego 

Uczniowskiego Klubu Sportowego „Suples” Kraśnik. Dodał również, że 

finansowe uhonorowanie w porównaniu z osiągniętymi wynikami, za którymi 

idzie systematyczna praca i poświęcenie się tej dziedzinie sportu, to naprawdę 
drobna rzecz. Podczas wręczania dyplomów Burmistrz Jan Woźniak w imieniu 

całej samorządowej wspólnoty serdecznie podziękował młodym sportowcom i 

życzył dalszych sukcesów. Dodatkową nagrodą była również monografia 

"Dzieje Urzędowa". Wśród wyróżnionych uczniów znaleźli się :  
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Dwornikiewicz Jakub – wysokość nagrody 1 200 00 zł za zajęcie I miejsca w 

Mistrzostwach Polski Juniorów Młodszych w zapasach – styl wolny, Lidzbark 

Warmiński 08.05. 2016 r.  

Stęgierski Jakub – wysokość nagrody: 1 200 00 zł za zajęcie I miejsca w 

Mistrzostwach Polski Młodzików w zapasach – styl wolny, Komorniki 

30.10.2016 r.  

Stęgierski Dawid - wysokość nagrody: 400,00 zł za zajęcie I miejsca w 

Otwartych Mistrzostwach Województwa Lubelskiego w zapasach – styl wolny, 

Kraśnik 12.03.2016 r.  

Klaudia Polak – wysokość nagrody: 400 zł za zajęcie I miejsca w 

Mistrzostwach Województwa Lubelskiego Młodziczek i Juniorek w Zapasach 

Kobiet, Stary Zamość 19.11. 2016 r.  

Radny Marian Goliński podziękował Radzie Miejskiej za podjęcie uchwały o 

stypendium za szczególne osiągnięcia sportowe i artystyczne, a Panu 

Burmistrzowi za wydzielenie puli na nagrody finansowe i uhonorowanie 

Zawodników Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Suples” Kraśnik. 

Pogratulował wyróżnionym osobom i życzył dalszych sukcesów.  

Radny Zbigniew Markiewicz pogratulował szczególnie mieszkance Skorczyc - 

Klaudii Polak i życzył sukcesów w dalszym życiu zawodowym.  

 

 

PUNKT 5 

Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących 
gminy. 

Przewodniczący obrad poinformował, że piątym punktem porządku obrad jest 

informacja Burmistrza Urzędowa na temat realizacji uchwał i sprawach 

bieżących gminy. Poprosił Burmistrza o zabranie głosu.  

Burmistrz Urzędowa Jan Woźniak przedstawił informację na temat realizacji 

uchwał i spraw bieżących gminy (informacja załączeniu). W sprawach 

bieżących: Zgodnie z Zarządzeniem Nr 35/2017 Burmistrza Urzędowa  z dnia 9 

czerwca 2017 roku została powołana Gminna Komisja Konkursowa do 

dokonania oceny zgłoszeń w konkursie na „Najładniejszy ogródek 

przydomowy, najbardziej zadbane gospodarstwo rolne oraz zagospodarowanie 

przestrzeni wokół budynków użyteczności publicznej”. Do uczestnictwa w 

konkursie zostało zgłoszonych 24 kandydatów: 17 w kategorii na najładniejszy 

ogród, 4 w kategorii na najbardziej zadbane gospodarstwo rolne oraz 3 w 

kategorii na zagospodarowanie przestrzeni wokół budynków użyteczności 
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publicznej. W dniu 26 czerwca komisja dokonała oceny zgłoszonych do 

konkursu ogrodów i gospodarstw rolnych.  

Zwycięzcy:  

W kategorii najbardziej zadbane gospodarstwo rolne:  

I miejsce – Dul Katarzyna i Roman, Boby – Kolonia  

II miejsce – Cięszczyk Teresa i Dariusz, Boby kolonia  

III miejsce – Sabeł Grażyna i Wojciech, Mikuszewskie 

Wyróżnienie:  

Bury Danuta i Krzysztof, Leszczyna 

 

W kategorii najładniejszy ogród przydomowy: 

I miejsce – Dzikowska Dorota i Adam, Urzędów 

II miejsce – Cieślicka Emilia i Roman, Rankowskie 

III miejsce – Misztal Elżbieta i Andrzej, Leszczyna  

Wyróżnienie: 

Michalak Agata i Waldemar, Boby – Księże 

Surdacka Katarzyna i Marcin, Bęczyn 

Kłudka Jadwiga i Grzegorz, Rankowskie 

 

W kategorii – zagospodarowanie przestrzeni wokół budynków użyteczności 

publicznej zwyciężyli: 

I miejsce – Zakład Gospodarki Komunalnej, 

II miejsce – Szkoła Podstawowa w Moniakach, 

III miejsce – Szkoła Podstawowa w Bęczynie. 

 

W dniu 11 czerwca braliśmy udział w uroczystości kościelnej organizowanej w 

parafii Popkowice z okazji jubileuszu 350 – lecia konsekracji kościoła pw. 

Trójcy Świętej. W dniu 13 czerwca br. odbyło się robocze spotkanie dyrektorów 

placówek oświatowych z Panią Wizytator Nowaczyńską – Brożek w trakcie 

którego omówiono wprowadzenie poprawek w arkuszach organizacyjnych szkół  

w gminie Urzędów. Podpisaliśmy umowę na realizację projektu oświatowego w 

ramach którego część unijnego dofinansowania trafi na doposażenie szkół z 

terenu gminy. Wartość projektu ok. 800 tys. zł, a doposażenie za kwotę ok. 350 

tys. zł, głownie sprzęt elektroniczny i komputerowy, 36 komputerów + serwer.  

W dniach 13-16.06.2017r. swoje posiedzenie odbyły stałe komisje Rady 

Miejskiej, gdzie omawiano materiały na dzisiejszą sesję. W dniu 19 czerwca 

odbyło się posiedzenie Zgromadzenia Związku „ Strefa Usług Komunalnych” w 

Kraśniku podczas którego udzielono absolutorium dla Zarządu Związku. 

Podczas posiedzenia zwrócono uwagę na zmiany w obowiązujących od  1 lipca 

rozwiązań prawnych dotyczących zagospodarowania odpadów komunalnych. 

Ministerstwo Środowiska przyjęło rozporządzenie, z którego wynika obowiązek 

segregowania odpadów w czterech pojemnikach oznaczonych kolorem  
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• kolor niebieski – papier 

• kolor zielony – szkło 

• kolor żółty – tworzywa sztuczne 

• kolor brązowy – odpady kuchenne biodegradowalne 

Decyzja taka spowoduje kolejny wzrost cen za odpady w roku 2018.  

Odbyło się Walne Zebranie członków Lokalnej Grupy Działania Ziemi 

Kraśnickiej podczas którego udzielono Pani Prezes absolutorium. W dniu 22 

czerwca br. w Kraśniku odbyło się podsumowanie badań dzieci i młodzieży w 

ramach programu „ stop nowotworom”. Inicjatorem badań jest stowarzyszenie 

Mac Donalda, które przeznacza środki finansowe na ten cel a gminy i podmioty 

prowadzące działalność gospodarczą środki na dofinansowanie. Starostwo 

Powiatowe w Kraśniku pełni rolę koordynatora tej akcji. Przebadano z terenu 

giny 20 dzieci zgłoszonych według zasad ustalonych przez Urząd Miejski w 

Urzędowie za kwotę 1 380 zł dofinansowania ze strony Gminy Urzędów. W 

dniu 23 czerwca br. odbyło się robocze spotkanie w Urzędzie Miejskim w 

Kraśniku w sprawie omówienia możliwości przedłużenia komunikacji 

podmiejskiej do Urzędowa. Braliśmy udział w spotkaniu integracyjnym w DPS 

Kraśniku i konferencji organizowanej w dniu 28.06.2017 dotyczącej boreliozy 

organizowanej przez Wojewodę Lubelskiego. Realizujemy dwa zadania 

drogowe z dofinansowaniem funduszy unijnych z PROW i mamy z tym wiele 

formalności i przygotowania wymaganych dokumentów. 

 

 

PUNKT 6 

Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady poprosił przewodniczących Komisji Stałych Rady 

Miejskiej o przedstawienie sprawozdań ze swej pracy w okresie 

międzysesyjnym.  

Radny Marian Goliński odczytał informację z posiedzenia Komisji Budżetowej, 

Polityki Gospodarczej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska (informacja w 

załączeniu).  

Radny Jerzy Kazula przedstawił informację o pracy Komisji Rewizyjnej 

(informacja w załączeniu). 

Radna Elżbieta Dziurda przedstawiła informację z posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych (informacja w załączeniu).  
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PUNKT 7 

Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do roku 
szkolnego 2017-2018. 

Przewodniczący rady poprosił Pan Zbigniewa Gawdzika o zabranie głosu w 

temacie przygotowania placówek oświatowych do roku 2017-2018.  

Pan Zbigniew Gawdzik – Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. 

Władysława Jagiełły w Urzędowie przedstawił informację dotyczącą 
przygotowania placówek oświatowych pod kątem przygotowania do roku 

szkolnego 2017-2018. Streszczenia dokonał na podstawie kolejnych etapów 

edukacyjnych zaczynając od wychowania przedszkolnego. W skład sieci 

wychowania przedszkolnego pozostaje bez zmienia: Odział Przedszkolny w 

Bobach, Zespół Wychowania Przedszkolnego w Bęczynie jako kontynuacja 

projektu unijnego, ponadto odziały przedszkolne przy szkołach podstawowych 

Bęczynie, Rankowskim, w Bobach, Moniakach, dwa oddziały w Skorczycach, 

Przedszkole Publiczne z wydłużonym czas pracy i oddziałami w Moniakach, 

Rankowskim Niepubliczne Przedszkole gwiazdeczka w Wierzbicy – 2 oddziały, 

dwa oddziały przedszkolne przy szkole podstawowej w Leszczynie prowadzone 

przez stowarzyszenie ponad to duża liczba przedszkolaków z Zadworza, 

Popkowic uczęszcza do oddziałów przedszkolnych przy szkole podstawowej w 

Ostrowie. Taka sieć zapewnia wszystkim dzieciom opiekę przedszkolną. Dla 

dzieci w wieku 3-5 są otrzymywane dotacje w wysokości 1 338 zł, na jedno 

dziecko co daje łącznie kwotę 238 164 zł. Na dzieci 6 letnie w przedszkolach 

zamiast dotacji otrzymujemy subwencję oświatową w wysokości 4 872,90 zł, 

czyli jest to 406 zł miesięcznie na jedno dziecko. Dla porównania koszt 

utrzymania w oddziale przedszkolnym to 570 zł na jedno dziecko, natomiast w 

przedszkolu publicznym 598 zł. W szkole podstawowej nastąpiła zmiana 

organizacyjna związana z utworzeniem siódmej klasy. Zostanie utworzonych 7 

oddziałów. Kolejny raz w ostatnich latach zmienia się podstawa programowa i 

zmiany dotkną klasę 1, 4 i 7. wprowadzenie klasy 7 i nowych przedmiotów 

spowodowało, że szkoły w których nie było gimnazjów będą musiały zatrudnić 
specjalistów na pojedyncze godziny. Dla wszystkich uczniów szkoły 

podstawowej przewidziane są bezpłatne podręczniki i materiały ćwiczeniowe. 

Gimnazja funkcjonować nadal będą w Urzędowie i Skorczycach jako oddziały 

gimnazjalne w szkołach podstawowych. W 2 i 3 klasie gimnazjum również będą 
dostępne darmowe podręczniki. W liceum ogólnokształcącym planowane jest 

utworzenie jednej klasy pierwszej. Z powodu reformy systemu oświaty w szkole 

podstawowej w Bobach konieczne będą zakupy dodatkowych ławek, krzeseł, 

wyposażenia pracowni chemicznej, biologicznej, uzupełnienie sprzętu 

komputerowego. W Moniakach prace będą dotyczyć przeniesienia biblioteki 

gminnej na piętro. Po wyburzeniu ściany wewnętrznej pozwoli to uzyskać dużą 
salę gimnastyczną. Dyrektor ma nadzieję że uda się zrealizować budowę boiska 
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sportowego. W Zespole Szkół w Skorczycach planowany jest remont szamba, 

malowanie części pomieszczeń, remont łazienki. Z powodu braków środków nie 

udało się zrealizować zalecenia sanepidu dotyczącego wymiany okien w sali 

gimnastycznej i na korytarzu. Stypendia socjalne przysługują uczniom z terenu 

gminy/ gdy dochód na osobę w rodzinie nie przekracza 540 zł. Środki na ten cel 

pochodzą z Ministerstwa Edukacji i środków własnych gminy. Przyznano 197 

stypendiów po 415 zł, jeden zasiłek szkolny 559 zł oraz 9 zasiłków 556 zł. 

Podobnie jak w mijającym roku szkolnym szkoła będzie korzystać z usługi 

firmy wyłonionej z przetargu w celu dowożenia dzieci do Szkoły Podstawowej 

w Bobach, Moniakach, Gimnazjum  w Urzędów i Gimnazjum w Skorczycach. 

Rozstrzygnięcie przetargu wyznaczono na 28 czerwca. Za sprawą udziału 

placówek bibliotecznych w Narodowy Programie Rozwoju Czytelnictwa. 

Pozyskano na ten cel dofinansowanie w wysokości 22 960 zł, przy wkładzie 

własnym 5 740 zł. Placówki zakupiły już książki i zostało rozliczenie się z 

programu. Przy tej okazji, od szeregu hurtowni, szkoły dostały książki za 

symboliczną złotówkę. Ich wartość natomiast przekracza kilka tysięcy złotych. 

Dyrektor dodał, że od sierpnia 2017 do lipca 2018 roku we współpracy z firmą 
Syntea, Zespół Szkół w Skorczycach i ZSO Urzędów będzie realizował duży 

projekt unijny pn. „Dobra jakość edukacji w Urzędowie”. Łączna wartość 
projektu to 801 tys. zł przy wkładzie własnym 1 000 zł. W ramach projektu 

przewidziane są zakupy wyposażenia dydaktycznego, szkolenia dla uczniów i 

nauczycieli i bardzo dużo zajęć dodatkowych. Zwrócił również uwagę, iż należy 

pamiętać o liście Minister Edukacji zapowiadającym darmowy ciepły posiłek 

dla każdego dziecka uczącego się w szkole. Zdaniem dyrektora przerażające jest 

również prawotwórstwo Ministerstwa Edukacji Narodowej, które w przeciągu 

dwóch miesięcy przygotowało ok. 40 zmian ustaw i rozporządzeń. Większość z 

nich ma wejść od września tego roku.   

Radny Dariusz Wołoszyn zapytał o termin remontu pomieszczenia na potrzeby 

VII klasy w Publicznej Szkole Podstawowej w Leszczynie. 

Burmistrz Urzędowa odpowiedział, że szkoła w Leszczynie nie należy już do 

gminnego systemu publicznych jednostek koordynowanych przez zespół obsługi 

szkół, dlatego też gmina przeznaczy środki w budżecie na remont 

pomieszczenia tak, aby można było realizować zajęcia od 1 września 2017 roku.  

Radny Dariusz Wołoszyn zapytał dlaczego sanepid zlecił wymianę okien w 

Szkole Podstawowej w Skorczycach.  

Pan Zbigniew Gawdzik odparł, że sanepid uznał iż wymiana okien jest 

konieczna z uwagi na kwestię bezpieczeństwa. Okna są starego typu, drewniane 

i nie zapewniają odpowiedniej temperatury w pomieszczeniach.  

Przewodniczący obrad ogłosił 5 – cio minutową przerwę. 
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PUNKT 8  

Omówienie spraw bieżących i podjęcie uchwał.  

Przewodniczący rady Marek Przywara wznowił obrady XXXIX sesji VII 

kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie i poinformował, że kolejnym punktem 

porządku obrad jest omówienie spraw bieżących i podjęcie uchwał.  

1. Uchwała w sprawie utworzenia i przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej 

„Urzędowianka“ w ramach wsparcia udzielonego przez Ośrodek 

Wsparcia Ekonomii Społecznej „Razem –inicjatywy z obszaru ekonomii 

społecznej”;  

Pani Anna Grzebulska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie 

przedstawiła informacje dotyczące utworzenia i przystąpienia do Spółdzielni 

Socjalnej „Urzędowianka”. Wyjaśniła, że uchwała pozwoli powołać 
Spółdzielnię Socjalną „Urzędowianka” dwóch osób prawnych tj. Gminy 

Urzędów oraz Stowarzyszenia na rzecz osób starszych i niepełnosprawnych 

„Pomocna Dłoń” w Popkowicach. Dodała, że rozwój ekonomii społecznej i 

aktywny udział samorządu odpowiada na cele przedstawione w „Lokalnym 

Programie Rewitalizacji dla Gminy Urzędów na lata 2016-2026”. Stanowi 

również odpowiedź na potrzebę aktywizacji społeczno-zawodowej 

bezrobotnych mieszkańców oraz zapewnia realizację kompleksowego ożywienia 

społeczno-gospodarczego w obszarze aktywizacji lokalnej społeczności w 

odniesieniu do działań tzw. „miękkich”. Ponadto wzmocni współpracę z 

sektorem pozarządowym w zakresie realizacji usług społecznych, reintegracji 

społeczno-zawodowej, działalności społecznej, oświatowo-kulturalnej na terenie 

Urzędowa. Utworzenie i przystąpienie do Spółdzielni Socjalnej „Urzędowianka” 

realizowane będzie w ramach wsparcia udzielonego przez Ośrodek Wsparcia 

Ekonomii Społecznej „Razem – inicjatywy z obszaru ekonomii społecznej” w 

Lublinie. Przypomniała, że powołanie Spółdzielni Socjalnej reguluje ustawa z 

dnia 27 kwietnia 2006 r. o spółdzielniach socjalnych. Nadmieniła, że 

spółdzielnię socjalną mogą założyć także organizacje pozarządowe w 

rozumieniu przepisów o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie lub 

jednostki samorządu terytorialnego.  

Pan Burmistrz dodał, że gmina dokonała analizy sytuacji powołania spółdzielni 

i ewentualnego ryzyka jej utworzenia. Przeanalizowany został front robót jakie 

można zorganizować, powołano składy osobowe i nawet w razie porażki gmina 

nie powinna ponieść znacznych strat. Udział w projekcie spółdzielni socjalnej 

umożliwi napisanie i zrealizowanie kolejnych wniosków. Zdaniem Burmistrza 

ryzyko przystąpienia do spółdzielni jest minimalne, a zewnętrzne środki na ten 

cel intratne. 
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Radny Marian Goliński wyraził wątpliwość dotyczącą zapisu §3 punkt 3 

uchwały który informuje, że Gmina Urzędów obejmuje w Spółdzielni, o której 

mowa w §1 trzy udziały członkowskie o wartości 1 000,00 zł każdy wpisowe w 

wysokości 100,00 zł. Zdaniem radnego należałoby najpierw zorganizować 
zebranie założycieli spółdzielni i określić wysokość udziałów członkowskich, a 

dopiero potem wpisać kwotę do uchwały.  

Pani Anna Grzebulska wyjaśniła, że wzór uchwały pochodzi bezpośrednio od 

doradcy z ośrodka wsparcia ekonomii społecznej. Gmina Urzędów tworzy 

spółdzielnię i dlatego wartość udziału musi być wpisana w uchwale.  

Radny Kazimierz Jagiełło nawiązując do wypowiedzi Pan Mariana Golińskiego 

dodał, że na tym etapie radni powinni podjąć jedynie uchwałę dotyczącą 
przystąpienia do Spółdzielni, a później dopiero określać warunki. 

Pani Marta Mierzwa – Radca Prawny Urzędu Miejskiego zapewniła, iż uchwała 

jest sporządzona w sposób prawidłowy.     

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

„za” głosowało – 12 radnych,  

„przeciw” głosowało – 0, 

„wstrzymało się” – 0. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Rada Miejska w Urzędowie 

jednogłośnie przyjęła uchwałę Nr XXXIX/258/17 z dnia 30 czerwca 2017 w 

sprawie utworzenia i przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej „Urzędowianka“ w 

ramach wsparcia udzielonego przez Ośrodek Wsparcia Ekonomii Społecznej 

„Razem –inicjatywy z obszaru ekonomii społecznej“. 

 

2. Uchwała w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Towarzystwu 

Ziemi Urzędowskiej. 

 

Pani Wiesława Ciupak – Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Towarzystwo Ziemi 

Urzędowskiej zwróciło się z prośbą o umorzenie raty pożyczki w kwocie 

6 000,00 zł przypadającej do spłaty w roku 2016. Pożyczka została 

przeznaczona do sfinansowania publikacji „Dzieje Urzędowa”, która stanowi 

monografię Urzędowa od okresu założenia miasta i promuje dorobek jej 

mieszkańców, także poza granicami kraju. Znajduje się w bibliotekach, jest 

wręczana podczas ważnych wydarzeń społecznych i kulturalnych. Towarzystwo 

Ziemi Urzędowskiej nie prowadzi działalności gospodarczej i finansuje się 
głownie ze składek członków i darowizn sponsorów. Stąd nie posiada 

wystarczających środków na spłatę zadłużenia. Następnie Sekretarz omówiła 

drugi projekt uchwały. Wyjaśniła, że Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Bobach zwrócił się z prośbą o umorzenie raty pożyczki w wysokości 4 000 zł 
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przypadającej do spłaty w roku 2016. Z ogólnej kwoty pożyczki – 28 351zł OSP 

w Bobach spłaciła kwotę 19 846 zł. W roku 2016 umorzono ratę pożyczki o 

wartości 2 505 zł. Pożyczka była przeznaczona na „Remont i modernizację 
świetlicy w budynku remizy OSP Boby”. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

 „za” głosowało – 11 radnych 

 „przeciw” głosowało – 0 

 „wstrzymało się – 1 radny. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Rada Miejska w Urzędowie 

większością głosów przyjęła uchwałę Nr XXXIX/259/17 z dnia 30 czerwca 2017 

w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Towarzystwu Ziemi 

Urzędowskiej.  

 

3. Uchwała w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bobach.  

Ponieważ uchwała została już omówiona przez Panią Sekretarz Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 „za” głosowało – 12 radnych  

 „przeciw” głosowało – 0  

  „wstrzymało się” – 0  

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. W wyniku głosowania Rada Miejska w 

Urzędowie jednogłośnie przyjęła uchwałę Nr XXXIX/260/17 z dnia 30 czerwca 

2017 w sprawie umorzenia raty pożyczki udzielonej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Bobach. 

 

4. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Urzędów. 

 

Pani Weronika Kuśmiderska-Kasperek - podinsp. ds. gospodarki 

nieruchomościami wyjaśniła, że przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na 

oddanie w dzierżawę na okres 3 lat z odstąpieniem od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy na nieruchomości dotychczasowym 

dzierżawcom. Dodała, że działki wymienione zostały w załączniku do uchwały.  

Przewodniczący rady odniósł się do dyskusji jaka wywiązała się przed sesją na 

temat działki w m. Mikuszewskie dzierżawionej przez Pana Marcina 

Strzeleckiego, również wymienionego w tej uchwale. Przewodniczący zapewnił, 

że Pan Strzelecki został poinformowany, że w związku ze wstępnie planowaną 
na tej działce budową Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, 
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umowa dzierżawy może zostać rozwiązana wcześniej. Następnie zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

 „za” głosowało – 12 radnych 

 „przeciw” głosowało – 0 

 „wstrzymało się” – 0. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. W wyniku głosowania Rada Miejska w 

Urzędowie jednogłośnie przyjęła uchwałę Nr XXXIX/261/17 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Urzędów; 

 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2017. 

 

Pani Irena Kłak – Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie gminy na rok 

2017. Poinformowała, że dochody zostaną zwiększone o 474 792,80 zł, wydatki 

o 515 138,00 zł. Wydatki większe zostaną pokryte wolnymi środkami, które 

zostaną wprowadzone do przychodów w kwocie 40 345,20 zł. Deficyt wzrośnie 

do kwoty 1 708 402,34 zł.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały.  

 „za” głosowało – 12 radnych, 

 „przeciw” – 0 

 „wstrzymało się” – 0. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. W wyniku głosowania Rada Miejska w 

Urzędowie jednogłośnie przyjęła uchwałę Nr XXXIX/262/17 z dnia 30 czerwca 

2017 w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2017. 

  

 
PUNKT 9 
 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. Wolne wnioski. 

Przewodniczący obrad odczytał korespondencję, jaka wpłynęła do biura rady.  

Obrady opuściła po wcześniejszym zwolnieniu wiceprzewodnicząca Beata 

Płecha (stan 11/15 radnych). 

Pierwsze pismo od MPK Kraśnik. W nawiązaniu do spotkania w Urzędzie 

Miasta Kraśnik w dniu 13 czerwca 2017 r. MPK przekazało propozycję 
dotyczącą uruchomienia linii komunikacyjnej nr 4 łączącej Urzędów z 

Kraśnikiem (materiał z załączeniu).  
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Drugie pismo to odpowiedź na wniosek zgłoszony podczas XXXVIII Sesji Rady 

Miejskiej w Urzędowie dnia 30.06.2017 r. dotyczący wyznaczenia miejsc na 

terenie gminy przeznaczonych do spożywania alkoholu na wolnym powietrzu w 

szczególności zlokalizowanych przy sklepach prowadzących działalność 
detaliczną napojów alkoholowych do spożycia poza miejscem sprzedaży (w 

załączeniu).  

Następne pismo wpłynęło od firmy Barter z Białegostoku, która prowadzi 

dystrybucję gazu bezprzewodowego (materiał w załączeniu).  

Ostatnie pismo z Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi informujące o 

uruchomieniu ewentualnej dodatkowej pomocy dla producentów rolnych  w tym 

poszkodowanych w wyniku przymrozków wiosennych podjętej bezpośrednio po 

oszacowaniu szkód przez komisje powołane przez wojewodów (materiał w 

załączeniu).  

Radny Kazimierz Jagiełło powracając do pierwszego pisma stwierdził, że 

otrzymane od MPK pismo wskazuje konkretną liczbę kursów. Zapytał o koszt 

dotyczący utrzymania linii? 

Przewodniczący obrad  wyjaśnił, że wstępne ogólne koszty funkcjonowania linii 

4 na trasie Urzędów Rynek – Kraśnik Racławicka w zaproponowanej formie 

(czyli obsługa 7 dni w tygodniu, przyznanie pełni praw do ulg i przejazdów 

bezpłatnych, możliwość przesiadek itd.) to ok. 6 500 zł miesięcznie x 12 

miesięcy = 78 000 zł rocznie. Przewodniczący nie zanegował potrzeby 

wprowadzenia dodatkowych kursów, jednak wyjasnił niebezpieczeństwa z tym 

związane. Przede wszystkim kursy zatwierdza Starostwo Powiatowe, które nie 

pozwoli na wprowadzenie konkurencji w godzinach już zaplanowanych dla 

innych przewoźników. W najbliższy wtorek zaplanowane jest spotkanie z 

przewoźnikami zgodnie z sugestią Komisji Budżetowej. Należy mieć na 

uwadze, że prywatni przewoźnicy nie otrzymują dopłat do kursów i utrzymują 
się jedynie z biletów, jednak nie stosują ulg. Niestety są również uwagi, co do 

świadczonych przez nich usług.     

Radny Tomasz Mazik stwierdził, że należy zrobić miesięczny test i 

zaproponować przewoźnikom wykonanie 12 kursów (jeden kurs na godzinę)  w 

dni powszechne i 6 kursów w dni świąteczne. Na tej podstawie można wyliczyć 
liczbę osób korzystających z transportu zbiorowego oraz godziny natężonego 

ruchu. Żeby problem mógł być rozwiązany tak jak oczekuje tego społeczeństwo, 

należy go poznać od podszewki. Prywatny przewoźnik działający na terenie 

gminy tworzy formę usług transportowych. Wprowadzenie nowego 

przewoźnika spowoduje zakłócenie systemu. Można zrobić test dając 

przewoźnikowi np. 2,50 zł do przejechanego kilometra od Urzędowa do 

skrzyżowania w Kraśniku. Na to należałoby zabezpieczyć 6 500 zł biorąc pod 

uwagę 10 kursów w dni powszednie i 6 w dni świąteczne. Przewoźnikowi 
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ograniczyć jednocześnie kwotę pobieraną od pasażera do 1 zł. Zdaniem radnego 

korzystne warunki współpracy jakie proponuje MPK Kraśnik jest jedynie próbą 
wejścia na rynek w celu dyktowania warunków. Samorząd w pierwszej 

kolejności powinien dbać o interes tych którzy już świadczą usługi na terenie 

gminy.     

Radny Jerzy Kazula odniósł się do rozkładów jazdy. W prawie jest tak, że 

przewoźnik może tylko 4 razy w roku zmieniać rozkład jazdy. Procedura trwa 

około miesiąca.         

Przewodniczący obrad zgodził się ze stwierdzeniem radnego Mazika, iż należy 

zadbać o interes przewoźników ponieważ obsługują oni teren całej gminy, a nie 

tylko Rynek. Wiele powinno wyjaśnić się na wtorkowym spotkaniu. Wiele 

będzie również zależało od godzin jakie zostaną zaplanowane na kursy MPK.     

Pan Burmistrz dodał, że propozycja radnego Mazika jest warta przemyślenia. 

Nie ma jednak dowolności w określaniu stawek, ponieważ jest to regulowane 

uchwałą Rady Miasta Kraśnika. Odnosząc się do wypowiedzi radnego Jagiełły 

przypomniał, iż generowanie wydatków bieżących uderza w prognozę 
finansową i deficyt budżetowy. Należy jednak uzupełnić kontakty 

komunikacyjne na trasie Kraśnik - Urzędów. Druga koncepcja jest taka, że jeżeli 

zostanie wprowadzony nowy przewoźnik z taborem niskopodwoziowym w 

godzinach szczytu, uciekną przewoźnicy. Nastąpią wówczas wnioski o 

przedłużenie tras  MPK w kierunku Popkowic i Bobów. W późniejszym czasie 

nastąpi wzrost opłat z tytułu wzrostu kosztów w MPK na co gmina nie ma 

wpływu. Gminie zostanie przekazana już konkretna propozycja po przeliczeniu 

kosztów ponoszonych przez MPK, lecz ludzie przyzwyczajeni do określonych 

warunków nie będą już chcieli zrezygnować. Dojdą również zakupy nowego 

taboru samochodowego. Wszystkie te argumenty należy rozważyć, ponieważ       
pieniądze generowane przez gminę nie wystarczą na wszystkie wydatki. Dodał, 

że gmina boryka się z wieloma problemami. Subwencja oświatowa nadal 

pozostaje sprawą nierozstrzygniętą. Nowelizacja ustawy o finansach 

publicznych spowoduje dokładniejsze wyliczanie kosztów zadłużenia.  

Obrady opuścił po wcześniejszym zwolnieniu radny  Jerzy Kazula 

 (stan 10/15 radnych). 

Radny Marian Goliński zwrócił uwagę na dwa problemy. Pierwszy z nich to 

problem finansowy, a drugi czysto techniczny. Według radnego ilość 
samochodów parkujących w Rynku stanowić będzie problem z podjazdem na 

przystanek.  

Radna Karolina Sic zauważyła, że warto zrobić zestawienie w jakich godzinach 

przewoźnicy wykonują swoje kursy.  
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Przewodniczący obrad wyraził przekonanie, że na wtorkowym spotkaniu 

przewoźnicy obawiając się konkurencji wyrażą chęć „uzupełnienia dziur” w 

rozkładzie jazdy.     

Odpowiadając na propozycje Radnej Karoliny Sic Pan Burmistrz zapewnił, że 

od przeprowadzenia analizy zaczęto temat kursowania komunikacji na terenie 

Gminy Urzędów. Zdarzały się głosy, że nie wszystkie kursy zapisane w 

rozkładzie są wykonywane, więc została wprowadzona weryfikacja tych 

informacji.      

Radny Kazimierz Jagiełło stwierdził, że w tym temacie gminie nie uda się 
uniknąć kosztów. Ponadto przewoźnicy nie patrzą na korzyść pasażerów, lecz na 

swoją i stąd słychać skargi od osób korzystających z komunikacji publicznej. 

Samorząd powinien stać po stronie mieszkańców. Przy zarysowujących się 
tendencjach MPK będzie miało większe pole do popisu i lepszą ofertę 
transportową niż prywatni przewoźnicy. Od gminy zależy teraz w którym 

kierunku pójdzie – czy będzie to sprzyjanie „busiarzom”, czy rozwiązania 

bardziej służące mieszkańcom. Zdaniem radnego MPK Kraśnik ma większe 

warunku do rozwoju i należy iść w kierunku ich wykorzystania. Mieszkańcy 

docenią możliwości jakie oferuje częsty transport MPK i porzucą swoje 

samochody. Ponadto bardzo korzystną ofertą jest bilet czasowy. Dla mieszkańca 

Urzędowa wprowadzenie komunikacji MPK i proponowanych rozwiązań będzie 

bardzo ekonomiczne. Mieszkańcy pozostałej części gminy będą mieli nadal do 

dyspozycji busy, które nie porzucą swoich pasażerów. Nadmienił, iż wszystko 

idzie w kierunku utworzenia regionalnej sieci transportowej obejmującej nawet 

kilka powiatów. Radny podkreślił, że nad ofertą MPK Kraśnik należy pracować, 
a oferta dogadania się z przewoźnikami nie ma przyszłości.           

Radny Marian Goliński zauważył, że bardzo nieczytelne są rozkłady jazdy firm 

oferujących usługi przewozowe. Poprosił Burmistrza, aby na wtorkowym 

spotkaniu poruszył ten problem i zaproponował sporządzenie jednego, 

wspólnego, czytelnego rozkładu jazdy.   

Przewodniczący obrad zwrócił uwagę na to, że temat komunikacji wcale nie jest 

łatwy, a oferty MPK (któremu należy dopłacać) i ofert prywatnych firm (które 

dopłat nie otrzymują), nie należy porównywać. Zdaniem radnego z oferty MPK 

należy skorzystać, w mniejszym jednak stopniu niż zostało to zaproponowane w 

odczytanym powyżej piśmie i w takim zakresie, który spowodowałby jak 

najmniejszy uszczerbek dla przewoźników którzy już funkcjonują na terenie 

gminy. Oba rozwiązania mają swoje wady i zalety, a podjęcie decyzji wcale nie 

jest proste.  

Pan Wiesław Zając – Sołtys Sołectwa Leszczyna zwrócił uwagę na fakt, że 

wybierając komunikację MPK mieszkańcy całej gminy będą składać się na 

komfort jazdy mieszkańców Urzędowa. Skoro środki wykładane mają być dla 



16 

 

mieszkańców miasta, to należałoby też dokładać do przewoźników 

obsługujących pozostałych mieszkańców gminy. Na budżet składa się cała 

gmina, a nie tylko miejscowość Urzędów. 

Radny Dariusz Wołoszyn stwierdził, że oferta MPK jest zadowalająca dla osób 

chcących korzystać z jej usług. Rezygnując jednak z oferty Kraśnika, pieniądze 

zostaną w budżecie a linię i tak obsłużą „busiarze”. Dlatego też opór Pana 

Burmistrza w tej materii również jest zrozumiały.  

Zmieniając temat dyskusji Radny Zbigniew Markiewicz przypomniał, że ksiądz 

kanonik Andrzej Mizura  Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Trójcy 

Przenajświętszej w Popkowicach złożył pismo do Urzędu Miejskiego w 

Urzędowie w sprawie dofinansowania krucyfiksu. Na poprzedniej sesji podjęta 

została uchwała umożliwiająca pozytywne załatwienie tego typu wniosków. 

Ksiądz ogłosił, że Gmina Wilkołaz przekazała na ten cel 4 000,00 zł natomiast 

gmina Urzędów nie przekazała żadnej kwoty. Zwrócił się z prośbą o 

wystosowanie pisma informującego na jakim etapie jest Gmina Urzędów.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że pismo zostało wysłane do Księdza Proboszcza  

i do Wójta Gminy Wilkołaz. Z pisma wynika, że dnia 9 czerwca b.r. została 

podjęta uchwała w sprawie udzielania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie. Wyjaśnił, że Gmina Wilkołaz nie przekazała jeszcze żadnych 

środków, ponieważ potrzebne jest porozumienie. Do zawarcia porozumienia zaś 
potrzebna jest uchwała Rady Gminy Wilkołaz. Burmistrz zapewnił, że Gmina 

Urzędów tematem dotacji zajmie się we wrześniu o czym Wilkołaz został 

również poinformowany. 

Radny Marian Goliński poprosił o interwencję i naprawienie płytek 

chodnikowych przed nowym budynkiem Urzędu Miejskiego. Następnie zwrócił 

uwagę, iż tablica z rozkładem jazdy znajdująca się w Rynku została co prawda 

oczyszczona lecz wymaga teraz odświeżenia poprzez malowanie. Na 

zakończenie zapytał czy inwestycja na ul. Podwalnej jest już ukończona? 

Burmistrz Urzędowa odpowiadając na ostatnie pytanie przedmówcy wyjaśnił, iż 
ulica została wykonana w terminie i jest już zakończona. Jeżeli jednak coś 
wymaga poprawienia lub kosmetyki należy to zgłosić do urzędu. 

Radny Marian Goliński powiedział, że niestarannie wykonany jest odpływ wody 

na odcinku od ul. Błażeja Dzikowskiego do Wałów. Przy kratce ściekowej 

pozostały ostre krawędzie, które zagrażają jadącym pojazdom. Poprosił o 

interwencję w tej sprawie. 

Radny Kazimierz Jagiełło wniósł zastrzeżenie co do kratek odprowadzających 

wodę na ul. Podwalnej, które zdaniem radnego są jeszcze zbyt wysoko i nie 

spełnią swojej funkcji. Następnie radny przypomniał wniosek jaki składał już 
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kilkakrotnie o zamontowanie przed Urzędem tablicy ogłoszeniowej na 

informacje urzędu.  

Pani Sekretarz stwierdziła, że świat poszedł do przodu, a wszystkie informacje 

są na bieżąco zamieszczane na stronie internetowej. Zapewniła jednak, że 

zajmie się tym wnioskiem.  

Pani Barbara Gałkowska – Sołtys Sołectwa Urzędów podziękowała Wysokiej 

Radzie, Panu Burmistrzowi i pracownikom urzędu za wykonanie ul. Podwalnej, 

która pięknie się teraz reprezentuje. Następnie pochwaliła pracę Pani Moniki 

Mikołajewicz, podinspektora ds. drogownictwa. 

Radny Kazimierz Jagiełło przypomniał, że na poprzedniej sesji składał wniosek 

o zwrócenie się do powiatu o wykonanie przepustu na ul. Zakościelne koło 

przystanku autobusowego w ramach planowanej przebudowy nawierzchni drogi. 

Zapytał co dzieje się w tym temacie? 

Pan Burmistrz odrzekł, iż poruszył ten temat na spotkaniu z Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku. W dokumentacji podstawowej tego 

zadania nie ma, lecz zostanie to wykonane z powstałych oszczędności lub na 

osobne zlecenie przed położeniem nawierzchni.   

Radny Marian Goliński stwierdził, że w rozmowach na temat modernizacji 

drogi powiatowej Urzędów – Wilkołaz warto byłoby poruszyć temat 

zabezpieczenia skarpy przy drodze powiatowej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że zabezpieczenie tej skarpy nie jest brane pod 

uwagę przy rozmowach na temat remontu drogi. Może to zostać zaplanowane 

jako odrębne zadanie i wykonane w ramach porozumienia z powiatem.         

 

    

PUNKT 10  

Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący obrad, radny Marek Przywara w związku z wyczerpaniem 

przewidzianego porządku obrad zamknął XXXIX sesję VII kadencji Rady 

Miejskiej  w Urzędowie.  

 

 


